



تعميم رقم (10 / 2026) Circular No.

Date: 2026/01/19

التاريخ: 2026/01/19

To:

إلى:

Healthcare Facilities

السادة/ منشآت الرعاية الصحية

Subject: Mandatory On-boarding - Minimum Required Dataset with Malaffi Platform for All Healthcare Facilities in Abu Dhabi

الموضوع: الربط الإلزامي - الحد الأدنى من مجموعة البيانات المطلوبة مع منصة "ملفي" لجميع منشآت الرعاية الصحية في أبوظبي

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

We extend our greetings and best wishes for your continued success.

بدايةً، يسرنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق والسداد.

In alignment with DoH's Policy on the Abu Dhabi Health Information Exchange, all are required to comply with the data reporting requirements to Malaffi platform.

تماشياً مع سياسة دائرة الصحة بشأن تبادل المعلومات الصحية في أبوظبي، يجب على الجميع الالتزام بمتطلبات رفع البيانات إلى منصة "ملفي".

In addition, all are required to ensure that the minimum datasets (attached) are connected and successfully transmitting data to the Malaffi platform within six (6) months from the date of this circular. Please reach out to Abu Dhabi Health Data Services team to confirm which data sets are applicable for your facility type.

كما يجب على الجميع التأكد من أن الحد الأدنى من مجموعات البيانات (المرفقة) متصلة وأن يتم نقل البيانات بنجاح إلى منصة "ملفي" خلال ستة (6) أشهر من تاريخ هذا التعميم. يرجى التواصل مع فريق شركة أبوظبي لخدمات البيانات الصحية لتأكيد مجموعات البيانات المطلوبة لنوع منشأتكم.

Each facility must submit an implementation plan to Malaffi Onboarding team within 1 month of this circular date, via email: onboarding@malaffi.ae

ويتعين على كل منشأة تقديم خطة تنفيذ إلى فريق الربط ملفي خلال شهر واحد من تاريخ هذا التعميم، عبر البريد الإلكتروني: onboarding@malaffi.ae.

Failure to comply with the above (submission of plan within one month and on-boarding within six months) will render the facility non-compliant with DoH policy and may result in denial/restriction of license renewal.

إنَّ عدم الالتزام بما ورد أعلاه (تقديم الخطة خلال شهر واحد والربط خلال ستة أشهر) سيجعل المنشأة غير متوافقة مع سياسة دائرة الصحة وقد يؤدي إلى رفض أو تقييد تجديد الترخيص.

Furthermore, DoH will monitor data submission compliance for all required datasets and necessary action will be taken in case of non-compliance.

إضافة إلى ذلك، ستقوم دائرة الصحة بمراقبة التزام المنشآت برفع كافة مجموعات البيانات المطلوبة، وسيتم اتخاذ الإجراءات اللازمة في حال عدم الالتزام.





Should you require any clarification or assistance with your implementation plan or on-boarding process, please contact the ADHDS/Malaffi Team via email: (onboarding@malaffi.ae) or contact the DoH HIE Office via email: (hie@doh.gov.ae).

في حال وجود أي استفسار أو للمساعدة بخصوص خطة التنفيذ أو عملية الربط، يرجى التواصل مع فريق الربط الخاص بملفي/شركة أبوظبي لخدمات البيانات الصحية عبر البريد الإلكتروني: (onboarding@malaffi.ae) أو التواصل مع مكتب تبادل المعلومات الصحية بدائرة الصحة عبر البريد الإلكتروني: (hie@doh.gov.ae).

We hope that all will adhere to the above, for the best interest of the health sector in the Emirate.

أملين من الجميع الالتزام بما ورد أعلاه، لما فيه مصلحة القطاع الصحي في الإمارة.

Thank you for your cooperation,

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا،

"This circular is designed for regulatory procedures and should not be used as a content for media publication"

"هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي"

د. نورة خميس الغيثي
وكيل دائرة الصحة





Description	HL7 Message Type
Admit / Discharge / Transfer Information	ADT
Diagnosis Codes	ADT
Chronic Problem Codes	PPR
Laboratory Results	ORU - LAB
Radiology Results	ORU - RAD
Microbiology Results	ORU - Micro
Medication Orders	OMP
Medication Administration	RDS
Medication Dispense	RAS
Clinical Documents (Discharge Summary, Notes, etc.)	ORU - CDOC
Vital Signs	ORU - Vitals
Immunization Records	VXU
Future Appointments	SIU
Family History	ADT
Social History	ADT
Medication Changes	OMP
Appointment Mode (In-person / Virtual)	SIU
New Visit Identifier such as IFHAS, pre-marital screening ...etc	ADT
Waist & Hip Circumference	ORU - Vitals
Primary Care PHC – Phase 1	ADT
Inpatient Admission Notes	ORU - CDOC
Inpatient Medication Administration	RAS
ER Arrival Date & Time	ADT
Birth Notification Details	ADT
ED Triage Details	ORU
Cancer Staging Panel (ICD-O / TNM)	ORU
Sahatna (In-person & Tele-consultation Integration)	SIU
E-Prescription	API Integration

